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Mesto Gbely 
Námestie slobody 1261, 908 45  Gbely 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

konaného dňa 20.07.2023 v obradnej miestnosti MsÚ Gbely 

Prítomní: viď prezenčná listina (príloha č. 1) –   10 poslancov 

 

Ospravedlnená: Mgr. Ľudmila Činovská 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 

„Poznejte Tvrdonice, Beckov a Gbely“ 

3. Ukončenie 

 

Na úvod rokovania primátor upozornil poslancov, že sa bude na dnešnom zasadnutí 

hlasovať bez technického zariadenia t.j.  zdvihnutím ruky a nebude sa robiť audio a video 

záznam, s čím všetci prítomní poslanci súhlasili, čo prejavili zdvihnutím ruky.  

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh programu rokovania mestského zastupiteľstva 

predloženého poslancom. 

 

Výsledok hlasovania:  

Za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová,  PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,  Ing. Dušan Vlk, Mgr. Eva Volková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Program bol schválený. 

 

Primátor mesta určil zapisovateľku z rokovania MsZ: 

Zapisovateľka: Mgr. Lenka Kvaltínová 

 

Primátor mesta určil overovateľov zápisnice: 

Overovatelia:    p. Tomáš Papánek 

    Ing. Miroslav Mihál         

                                

Primátor mesta predložil poslancom  na odsúhlasenie  návrh  zloženia  návrhovej komisie:   

 

Návrhová  komisia: Ing. Ondrej Chocholáček -  predseda 

                                   p. Lukáš Jureňa – člen 

MgA. Radek Irša - člen 

 

Keďže neboli k návrhu pripomienky, primátor mesta dal hlasovať za členov návrhovej 

komisie. 
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Za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová,  PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,  Ing. Dušan Vlk, Mgr. Eva Volková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrhová komisia bola schválená. 

 

K bodu 2 

Schválenie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 

„Poznejte Tvrdonice, Beckov a Gbely“ 

 

Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR ako riadiaci orgán pre 

program cezhraničnej spolupráce Interreg V-A Slovenská republika – Česká republika 

vyhlásilo výzvu na predkladanie  žiadostí o NFP s kódom INTERREG V-A SK-CZ/2023/15. 

Do tejto výzvy sa mesto Gbely, obec Tvrdonice a obec Beckov zapojili so spoločným 

projektom „Poznejte Tvrdonice, Beckov a Gbely“. V meste Gbely bude vybudovaná 

Stromová kaplnka v areáli DPS na Hudecovej ulici na nevyužívanej ploche.   

Bude vysadených 24 kusov líp malolistých do tvaru kaplnky, plocha bude upravená – pláň sa 

zhutní a nové plochy spevnených plôch sa spravia zo zámkovej dlažby s výškovým 

napojením na existujúci chodník a nástupnú plochu do smerovej kaplnky. V kaplnke budú dve 

plochy z kameňa nástupná rozmerov 6x4,5 m a plocha pod oltárom 12,3x11,25m. Tvar 

kaplnky bude tvorený výsadbou stromov do pôdorysu kaplnky s prerastajúcimi korunami. 

Oltár a lavičky budú zlepené z hobľovaných hranolov tvrdého dreva.  

Primárnou funkciou projektu je pritom skvalitnenie životného priestoru zabezpečením 

zlepšenia mikroklímy územia, zníženie prašnosti, odhlučnenia od komunikácií a zvlhčenie 

prostredia. Stromová kaplnka bude slúžiť ako oddychová zóna pre miestnych obyvateľov, 

návštevníkov mesta, regiónu a cykloturistov. Druhoradou, ale nie zanedbateľnou funkciou je 

funkcia estetická, ktorá prispieva k skultúrneniu prostredia a tým k jeho častejšiemu 

využívaniu obyvateľmi a návštevníkmi mesta. Osadenie stavby je prispôsobené pôvodnému 

terénu s minimálnym množstvom terénnych úprav. Hlavný prístup bude po novobudovanom 

chodníku šírky 1,5 m zo zámkovej dlažby. V ploche samotnej kaplnky sa vybudujú dve 

samostatné plochy s povrchom zo žulových kociek a zabudovaným oltárom a lavičkami. 

Celkové oprávnené výdavky v rámci projektu pre mesto Gbely 62 972,25 € a požadované 

spolufinancovanie je 3148,63 €. 

 

Návrh bol prerokovaný v dvoch komisiách a to komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný 

poriadok a komisii pre mládež, kultúru, šport a granty, ktorej členovia odporúčajú poslancom 

MsZ uvedený návrh schváliť.  

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu poslancov k tomuto bodu 

rokovania. 
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MsZ schvaľuje: 

a) Predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu „ Poznejte Tvrdonice, Beckov a 

Gbely“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta Gbely a programom 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Trnavského kraja. 

 

b) Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

 

c) Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci v sume  3 148,63 €.  

 

Do rozpravy sa prihlásil: 

  

 

Mgr. Eva Volková – položila otázku kde bude projekt situovaný, na ktorú jej bolo 

odpovedané primátorom mesta, že na pravej strane areálu DPS. Pani Volková vyjadrila názor, 

že oplotenie areálu sa má obnoviť a plot má zostať. Ďalej uviedla, že by bolo dobré si 

premyslieť využitie celého areálu DPS a toto dať spracovať odborne spôsobilej osobe. 

Primátor mesta s týmto názorom súhlasil a uviedol, že budeme pokračovať v zazelenaní 

mesta.  

 

Ing. Ondrej Chocholáček – rovnako vyjadril názor, že by bolo dobré dať priestor pri DPS na 

Hudecovej spracovať architektovi, aby bol útulný.  

 

Mgr. Mária Karasová – vzniesla otázku, či sa projekt konzultoval s pánom farárom Andrejom 

Fordinálom. Primátor mesta jej odpovedal, že konzultoval.  

 

Ing. Ondrej Chocholáček – uviedol, že by sme si mali povedať, či to bude kaplnka alebo 

priestor pre oddych, či tam dáme oltár a aby sa celá vec prekonzultovala s pánom farárom 

a zatiaľ sa nezverejňovala na FB.  

 

Mgr. Petra Horinková – uviedla, že by bola za to, dať informáciu na FB bez názvu kaplnka.  

 

Ing. Ondrej Chocholáček – uviedol, že problém môže byť v tom, že tam bude oltár, na čo mu 

primátor mesta odpovedal, že budeme celú vec citlivo komunikovať. 

 

Tomáš Papánek – uviedol, že keď priestor nebude vysvätený, môžeme ho používať na rôzne 

účely, na čo primátor uviedol, že realizáciou projektu nechceme vyvolať kontraverziu.  

 

Mgr. Petra Horinková – vzniesla otázku, či sa priestor bude môcť využívať na občianske 

obrady – napríklad svadby alebo kultúrne podujatia, na čo jej primátor odpovedal, že sme 

s časom dopredu a nemusíme to teraz riešiť.  

 

Ing. Dušan Vlk  - položil otázku, či sa nám projekt nemôže predražiť. Primátor mesta mu 

odpovedal, že projekt sa bude súťažiť cez EVO systém a tento nám ukáže reálnu sumu. Ďalej 

uviedol, že k projektu máme spracovaný výkaz výmer, ale reálnu sumu nám ukáže až 

výsledok verejného obstarávania. Pán Vlk ďalej položil otázku týkajúcu sa veľkosti stromov, 

na čo mu bolo odpovedané, že mu bude poslaná technická správa k projektu.  

Mgr. Miroslav Mihál  - položil otázku, prečo nebol projekt prerokovaný v stavebnej komisii, 

na čo primátor odpovedal, že mal byť prerokovaný a v budúcnosti sa to nebude opakovať. Pán 
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Mihál konštatoval, že dôvodová správa k predloženému bodu rokovania bola podľa jeho 

názoru nekompletná a preto sa pýtal na všetky náklady vzniknuté s realizáciou projektu. 

Taktiež uviedol, že cena rozpočtovaných stromov sa mu zdá príliš vysoká a uviedol, že na 

internete sú takéto stromy lacnejšie. Požiadal, aby do budúcna boli dôvodové správy zasielané 

poslancom kompletnejšie a obsahovali všetky informácie týkajúce sa danej problematiky.  

 

 

MgA. Radoslav Irša – vyjadril prekvapenie, že má projekt náboženský charakter a on by 

priestor nevysväcoval a nedával stromy do tvaru kaplnky. Ďalej vyjadril potrebu sa 

k projektom vyjadrovať skôr už v priebehu prípravy. Primátor mesta odpovedal, že celý 

projekt je prebraný z ČR, čo dovysvetlila pracovníčka Mestského úradu Gbely Lenka 

Kvaltínová.  

 

Ing. Ondrej Chocholáček – vzniesol otázku, či sa dá aktuálne meniť obsah projektu, na čo mu 

pani Kvaltínová odpovedala, že nie.  

 

Mgr. Eva Volková – vyjadrila názor, že priestor sa nemá vysväcovať a má sa nechať pre 

širokú verejnosť.  

 

Mgr. Petra Horinková – uviedla, že zastupiteľstvo diskutuje o spolufinancovaní vo výške 3,5 

tisíc eura dlhšie ako o rozpočte mesta. 

 

Do diskusie sa ďalej prihlásili:  

 

Ing. Miroslav Jureňa  - s otázkou, kde  bude projekt realizovaný a či ho niekto komunikoval 

s pánom farárom Fordinálom. Primátor mesta mu odpovedal, že na tieto otázky sme už 

odpovedali v začiatku a pánovi Ing. Jureňovi celú situáciu znovu objasnil. Pán Ing. Jureňa 

uviedol, že by bolo dobré urobiť v meste inventúru nápadov, ktoré by sa posúvali stavebnej 

komisii, aby sa zrodila vízia pre celé Gbely. Primátor mesta uviedol, že mesto má zásobník 

projektov, ktorý komunikuje s poslancami a využíva sa na komunikáciu aj FB profil mesta. 

Primátor ďalej uviedol, že ak vyjde nejaká výzva a dá sa pre mesto použiť, tak ju použijeme.  

 

Ing. Miroslav Mihál – uviedol, že nie je nutné všetko posielať stavebnej komisii, nakoľko táto 

nemá kapacitu pre všetky nápady obyvateľov.  

 

Tomáš Papánek uviedol, že má dôveru v zamestnancov mestského úradu, na čo reagoval pán 

Ing. Miroslav Mihál vyjadrením, že im verí a nechcel nikoho uraziť.  

 

Ing. Miroslav Jureňa sa spýtal, na koho sa má obrátiť v prípade, že má nejaký nápad na 

realizáciu, na čo primátor mesta odpovedal, že priamo na neho.  

 

Do diskusie sa prihlásila pani Ľubica Bezáková, ktorá poďakovala za výsadbu v lokalite 

Záhumenice, ďalej uviedla, že dve z troch vysadených paulownií sa neujali a spýtala sa ako 

dlho sa bude realizovať výsadba líp z tohto prejednávaného projektu. Primátor mesta jej 

odpovedal, že k realizácii pošleme odborne spôsobilú osobu. Pani Kvaltínová uviedla, že pri 

projekte máme 5 ročnú udržateľnosť a ak by sa nám nejaký strom neujal, musím ho nahradiť. 

Pani Bezáková uviedla, že stromy sa musia polievať intenzívne, minimálne dva roky po 

výsadbe, a apelovala na mesto, aby to dodržalo.  
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Pán primátor uzatvoril rozpravu a dal hlasovať za ním predložené návrhy uznesení: 

 

 

Za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová,  PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,  Ing. Dušan Vlk, Mgr. Eva Volková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu 3 

Ukončenie 

 
Primátor mesta poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a zaželal príjemný 

zvyšok dňa.  

 

V Gbeloch  21.07.2023 

 

Overovatelia zápisnice:  p. Tomáš Papánek  ............................................... 

 

    Ing. Miroslav Mihál       ............................................... 

   

  

 

        

 

 

                   

Mgr. Martin Jahodka 

 primátor mesta 

 

 

 

Ing. Gabriela Kováčová 

prednostka MsÚ 


